

FEE ADJUSTMENT NOTICE 调价通知

Dear Customers,

Ma Kuang is pleased you have selected us to provide your healthcare over the past 20 years, overcoming hurdles and challenges together in unison. We have not raised the prices of our medication fee for eight years since 2011 despite the cost of medication and operation have been greatly increased.

With effect from **1 May 2019**, after re-evaluating the cost we will adjust the medication fee as below:

Current Fee	Adjusted Fee
Medication: \$ 7.50 / day (15g) before GST	Medication: \$ 8.00 / day (15g) before GST
Senior 60-75 yrs: 20% off Elderly 76 yrs above: 30% off <i>Only applicable for consultation and medication fee. 5% off for premium medicine.</i>	Senior 60 yrs & above: 10% off <i>Only applicable for consultation and medication fee. 5% off for premium medicine.</i>

From 1 May to 31 MAY 2019, Ma Kuang is offering **additional 5% discount** on medication to all customers based on the adjusted fee.

We appreciate your understanding and look forward to your continuous support. Ma Kuang will keep striving to provide high quality TCM services to our patients. For more enquiries please approach our clinic assistants or call free toll hotline at 1800-336-5855. Thank you.

亲爱的顾客:

马光自 2011 年科学中药从\$7 调价为\$7.5 元至今，八年时间没有调整药费，已经低于市场水平。同时科中成本和经营成本也不断升高，基此因素，促使公司再次评估成本，2019 年 5 月 1 日起进行科学中药价格的调整。

旧收费标准	新收费标准
科学中药: \$ 7.50 / 天 (基本量 15 克) 未税	科学中药: \$ 8.00 / 天 (基本量 15 克) 未税
乐龄 60-75 岁: 20%折扣 高龄 76 岁以上: 30%折扣 <i>仅限诊费和药费; 贵重科学中药只享有 5%折扣。</i>	乐龄 60 岁以上: 10%折扣 <i>仅限诊费和药费; 贵重科学中药只享有 5%折扣。</i>

2019 年 5 月 1 日-31 日，在新收费的基础上马光所有病人药费享有**额外 5%折扣**。

给您带来的不便之处，敬请您谅解！未来，马光将努力提供更加优质的中医服务。若想了解更多详情，欢迎向我们诊所的护理询问或来电咨询（免付费热线：1800-336 5855）。